
14. november 2005 

Undervisningsminister Bertel Haarders skriftlige svar til medlem af Folketinget Per Clausen (EL) på 
spørgsmål af 2. november 2005 (nr. S 669)

”Vil ministeren redegøre for, hvilke ønsker til DPU’s virksomhed han fremlagde på sit møde med 
DPU’s ledelse i september måned? ” 
 

Svar:
På mødet gav jeg udtryk for min interesse i, at Danmarks Pædagogiske Universitet yder forskningsresul-
tater og gennemfører undervisning til gavn for hele uddannelsessektoren – specielt folkeskolen. Som 
størstebruger af DPU’s forskning og kandidater fremsatte jeg ønsker om bl.a. bedre kobling mellem 
forskning og praksis, højere grad af relevans for de uddannelsesinstitutioner, især CVU’er, der videre-
formidler DPU’s forskningsresultater, ansætter kandidater og gør brug af efter/videreuddannelses-
tilbud. 
 
I øvrigt kan jeg henvise til, at Undervisningsministeriet og CVU Rektorkollegiet efter aftale med Mini-
steriet for Videnskab, Teknologi og Udviklings har indledt en dialog med DPU’s ledelse, hvor Under-
visningsministeriets embedsmænd har lejlighed til at give udtryk for ønsker til universitetets fremtidige 
virksomhed. 
 

Bertel Haarder 


